
 

Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-9/2018 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 20. 11. 2018 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Coufalová, Hráský, Jelen, Malá, 

Novotná, Harbichová, Pokorná, Jebavý, Jindra 

Studentská komora (s): Ižovská, Pecinová, Thiel Omcirk 

Omluveni: Dvorský (a), Šťastný (a), Bujnovský (s), Brtník (s), Anděrová (s) 

Nepřítomni: / 

Hosté: (bez titulů): Zelenka, Petr, Chrudimský, Hojka, Půlpán 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Heller seznámil přítomné s programem zasedání. Program byl 

doplněn o bod Dílčí novela řádu přijímacího řízení pro uchazeče UK. 

Hlasování o programu zasedání: (16-0-0) (pro-proti-zdržel se) 

 

Usnesení 01/11/2018: AS UK FTVS schválil program zasedání 20. 11. 2018. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 16. 10. 2018 

Předseda AS UK FTVS Heller přednesl návrh zápisu z řádného zasedání dne 16. 10. 2018.  

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 16. 10. 2018: (15-0-1). 

Usnesení 02/11/2018: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 16. 10. 2018. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Proděkan Chrudimský omluvil Spectabilis paní děkanku a informoval o schůzkách na 

katedrách a v centrech UK FTVS. Uvedl, že v nadcházejících dvou letech se bude dále 

pracovat na akreditacích pregraduálních studijních programů a doktorských studijních 

programů. Senátorka Novotná upozornila, že je třeba diskutovat určité změny v akreditacích, 

a to zejména studijního oboru Ortotik-protetik. Senátor Zahálka upozornil na potřebu zapojení 

většího počtu jednotlivých pracovišť FTVS do přípravy akreditací, aby akreditace nebyla 



připravována pouze jedním pracovištěm. Proděkan Chrudimský uvedl, že přípravou 

akreditace je vždy pověřen garant a v jeho kompetenci je vytvoření týmu, který na přípravě 

bude pracovat. Dále, že přípravou koordinací je pověřen v rámci své gesce proděkan Hojka.   

 

4. Informace o přípravě voleb do AS UK FTVS a projednání a schválení dalších členů 

volební komise pro volby do AS UK FTVS 

Předseda legislativní komise Kaplan omluvil předsedu volební komise pro volby do AS UK 

FTVS doc. Šteffla a v jeho zastoupení informoval o ustavujícím zasedání volební komise. 

Poté byl vznesen návrh o doplnění volební komise o následující členy akademické obce (bez 

titulů): Kinkorová, Vaněčková, Kopica, Šablatúra, Krause. 

Všichni jmenovaní s navržením písemně souhlasili. 

Hlasování o navržení dr. Kinkorové členkou volební komise: (16-0-0) 

 

Usnesení 03/11/2018: AS UK FTVS schválil dr. Kinkorovou členkou volební komise. 

 

Hlasování o navržení Mgr. Vaněčkové členkou volební komise: (16-0-0) 

 

Usnesení 04/11/2018: AS UK FTVS schválil Mgr. Vaněčkovou členkou volební komise. 

 

Hlasování o navržení studenta Kopici členem volební komise: (16-0-0) 

 

Usnesení 05/11/2018: AS UK FTVS schválil studenta Kopicu členem volební komise. 

 

Hlasování o navržení studenta Šablatúry členem volební komise: (16-0-0) 

 

Usnesení 06/11/2018: AS UK FTVS schválil studenta Šablatúru členem volební komise. 

 

Hlasování o navržení studentky Krause členkou volební komise: (16-0-0) 

 

Usnesení 07/11/2018: AS UK FTVS schválil studentku Krause členkou volební komise. 

 

5. Projednání a schválení nového člena disciplinární komise UK FTVS na následující dva 

roky 

Předseda AS UK FTVS informoval o doplnění disciplinární komise studentkou Eliškou 

Sojkovou. 



Hlasování o doplnění disciplinární komise o studentku Elišku Sojkovou: (16-0-0) 

 

Usnesení 08/11/2018: AS UK FTVS schválil Elišku Sojkovou členkou disciplinární komise. 

 

6. Projednání a schválení smlouvy o zřízení služebnosti související s přípravou investiční 

akce: Stavba mobilní protipovodňové stěny 

Tajemník UK FTVS Zelenka uvedl, že se stále jedná o směně pozemků. Pokud by se ale toto 

dojednat nepovedlo, je připravena druhá varianta a to zřízení služebnosti související 

s přípravou investiční akce Stavba mobilní protipovodňové stěny. Tato smlouva by nebyla 

platná, pokud by se směna pozemků podařila. Předložená smlouva byla schválena příslušnou 

městskou částí Prahy. Senátor Zahálka se dotázal, proč se nepočká, zda se směna podaří. 

Tajemník Zelenka uvedl, že toto je jen připravená varianta pro případ neschválení směny. 

Senátor Zahálka navrhl pozměňovací návrh a to projednání a schválení tohoto bodu odložit. 

Hlasování o pozměňovacím návrhu: (13-0-4) 

 

Usnesení 09/11/2018: AS UK FTVS schválil odložení bodu Projednání a schválení smlouvy 

o zřízení služebnosti související s přípravou investiční akce: Stavba mobilní protipovodňové 

stěny. 

 

7. Projednání a schválení stavby přeložky vodovodního řadu 

Tajemník Zelenka přiblížil podrobnosti o stavbě přeložky vodovodního řadu. Ujistil 

senátory, že tato stavba neovlivní vodovodní řad fakulty a ani neomezí příjezd do areálu UK 

FTVS. 

Hlasování o stavbě přeložky vodovodního řadu: (17-0-0) 

 

Usnesení 10/11/2018: AS UK FTVS schválil stavbu přeložky vodovodního řadu. 

 

8. Projednání a schválení žádosti o stavbu komunikačních kabelů pro Dopravní podnik 

Tajemník Zelenka přiblížil žádost o stavbu komunikačních kabelů pro Dopravní podnik. 

Hlasování o předložené žádosti: (17-0-0) 

 

Usnesení 11/11/2018: AS UK FTVS schválil žádost o stavbu komunikačních kabelů pro 

Dopravní podnik. 

 

 



9. Informace o žádosti nájemce Sportcentra Evropská o prodloužení nájemní smlouvy 

Tajemník Zelenka informoval, že se konají pravidelná setkání s nájemcem Sportcentra 

Evropská. Uvedl, že vzhledem k délce nájemní smlouvy nemůže nájemce žádat o evropské 

fondy, neboť je zde podmínka nájemní smlouvy delší 5 let. Tajemník Zelenka se dotázal, zda 

je zájem jednat s nájemcem o smlouvě na dobu delší než 5 let, aby se smlouva 

nepřipravovala zbytečně. Senátor Jebavý uvedl, že se neformálně setkal s nájemcem a 

zmínil, že nájemce je vstřícný pro zavádění benefitů pro zaměstnance. Senátorka Novotná se 

zeptala, zda je tento pronájem v souladu s budoucím rozvojem fakulty, kdy nyní musí 

studenti na určité hodiny dojíždět do Nosticovy haly nebo do Tróji a prostory, které jsou 

takto blízko, pronajímáme. Tajemník Zelenka uvedl, že nějaká výuka ve Sportcentru probíhá 

a střednědobý plán s využitím tohoto prostoru nepočítá, neboť přestavba na prostor 

vyhovující našim potřebám by byla nákladná. Senátor Zahálka uvedl, že v dopise je návrh na 

10 let + 5 let opce a dále je zde uvedeno, že mají zájem o využití nově rekonstruovaného 

kongresového sálu. Tajemník uvedl, že předložený dopis je čistě jen návrh nájemce, o době 

nájmu se samozřejmě může jednat. Co se týká pronajímání rekonstruovaného kongresového 

sálu, zde by se jednalo o čas nevyužitý fakultou. Proběhla diskuse o žádosti nájemce 

Sportcentra Evropská o prodloužení nájemní smlouvy. Senátor Zahálka navrhl stanovisko ve 

smyslu odložení tohoto jednání na příští rok. 

Hlasování o navrženém stanovisku: (17-0-0) 

 

Usnesení 12/11/2018: AS UK FTVS pozitivně zhodnotil dosavadní dobrou spolupráci se 

Sportcentrem Evropská. Případnou diskusi ohledně změny nájemní smlouvy je možné otevřít 

v příštím roce. 

 

10. Podmínky přijímacího řízení do doktorského studia pro akademický rok 2019/2020 

Proděkan Petr přiblížil podmínky přijímacího řízení do doktorského studia. Informoval, že se 

bude připravovat i anglická verze. Předsedkyně studijní komise Novotná uvedla, že komise 

jednala především o obsahové stránce. Upozornila na několik nepřesností a formální 

nedostatky. Nejedná se ale o nedostatky obsahové, proto studijní komise doporučuje 

předložený dokument schválit. Proděkan Petr uvedl, že nedostatky budou napraveny. 

Proběhla diskuse ohledně podmínek přijímacího řízení do doktorského studia. 

Hlasování o podmínkách přijímacího řízení do doktorského studia: (17-0-0) 

 

Usnesení 13/11/2018: AS UK FTVS schválil s formálně technickými úpravami Podmínky 

přijímacího řízení do doktorského studia pro akademický rok 2019/2020. 



 

11. Dílčí změna Přílohy č. 2 Statutu UK (Poplatky spojené se studiem)  

       Proděkan Hojka informoval, že podobný dokument jako předkládaný již letos na AS UK   

       FTVS byl. Jelikož budou otevřeny dva nové bakalářské studijní programy Trenér a Kondiční  

       trenér, bylo by vhodné tento dokument rozšířit o nově otevírané studijní programy.  

      Předsedkyně studijní komise Novotná doporučila předložený dokument ke schválení.  

      Předseda legislativní komise Kaplan sdělil závěry z jednání komise, kde bylo mj. sděleno jak  

      procedurálně postupovat při možném doplnění nových studijních programů Trenér a  

      Kondiční trenér do Přílohy č. 2 Statutu UK    

Hlasování: (13-0-2) 

 

Usnesení 14/11/2018: AS UK FTVS schválil Dílčí změnu Přílohy č. 2 Statutu UK (Poplatky 

spojené se studiem) a zároveň souhlasí s doplněním nových studijních programů Trenér a 

Kondiční trenér do Přílohy č. 2 Statutu UK a výší poplatků 160 tis. Kč. 

 

12. Dílčí novela řádu přijímacího řízení pro uchazeče UK 

Předseda legislativní komise Kaplan přiblížil předloženou dílčí novelu řádu přijímacího 

řízení pro uchazeče UK. Proděkan Hojka objasnil podrobnosti. 

Hlasování o předložené dílčí novele: (15-0-0) 

 

Usnesení 15/11/2018: AS UK FTVS schválil Dílčí novelu řádu přijímacího řízení pro 

uchazeče UK. 

 

13. Různé 

Senátor Kaplan podotkl, že by bylo vhodné již začít připravovat zprávy z jednotlivých 

komisí AS UK FTVS do Výroční zprávy AS UK FTVS. 

 

Zapsala: Coufalová  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

 Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

 Mgr. Vladimír Hojka, Ph.D. 

 doc. PhDr. Miroslav Petr, Ph.D. 



 Mgr. Jan Chrudimský, Ph.D.  


